Confirmation of Sponsorship, Advertisement or Booth Reservation for the 9th International Conference on Spectroscopic Ellipsometry (Agency Contract)
	Full name of the unit
	Chinese name:

	
	English name:

	Mailing address
	

	The person in charge of the unit
	
	Contact person
	
	Phone number
	

	Contact number
	
	Fax
	
	Email
	

	Sponsorship, advertisement or booth
	

	Rights and interests
	For details, please refer to the " Notice on the Investment and Exhibition of the 9th International Conference on Spectroscopic Ellipsometry".

	Total amount
	RMB:        Yuan
	In words:

	Beneficiary  
	Institute of Mechanics，Chinese Academy of Sciences

	Account
	0200004509089117274
	Bank Name
	Industrial and Commercial Bank of China Beijing Branch 

	Swift Code
	ICBKCNBJBJM
	Transaction Note
	Sponsorship for ICSE

	Exhibit name
	

	Application industry
	

	Whether live demonstration
Yes □ No □
	Power supply voltage (V)
(Extra charge required)
	Is it overweight (200KG)
Yes □ No □
	Exhibit weight (KG)

	
	220□
	380□
	
	     

	注意事项：
Precautions:
[bookmark: _Hlk65079290]1.申请大会赞助、广告或展位合同签定后七个工作日之内将参展费用全款汇入指定账户，签定合同的单位未按合同规定期限付款，主办方有权取消其赞助、广告或展位的资格；
1. After the signing of the application contract for conference sponsorship, advertisement or booth, the unit should remit the full amount of the participation fee to the designated account within seven working days. If the unit that signed the contract fails to pay within the time limit specified in the contract, the organizer has the right to cancel the qualification of its sponsorship and advertisement or the booth;
[bookmark: _Hlk65079358]2.赞助、广告或参展单位禁止自行转让展位或展示与展品范围不相符的产品，否则其资格将被取消，相关费用将不予退回，并自行承担全部法律责任；
2. Sponsors, advertisers or exhibitors are prohibited from transferring their booths by themselves or displaying products that do not conform to the scope of the exhibits, otherwise their qualifications will be cancelled, relevant expenses will not be refunded, and they shall bear all legal responsibilities;
[bookmark: _Hlk65079489]3.赞助、广告或参展单位人员均须遵守主办方和展馆各项规定，详见《第九届国际光谱椭偏大会参展商手册》；
3. Personnel of sponsors, advertisers or exhibitors must comply with the regulations of the organizer and the exhibition hall. For details, please refer to the Exhibitor Manual of the 9th International Conference on Spectroscopic Ellipsometry;
4.为保证展会的整体形象，主办方拥有展位调动的最终决定权；
4. In order to ensure the overall image of the exhibition, the organizer has the final decision on the booth adjustment;
[bookmark: _Hlk65144147]5.赞助、广告或参展单位在支付相关费用后放弃赞助、广告或参展，所缴纳费用不作返还；
5. Sponsors, advertisers or exhibitors who give up sponsorship, advertisement or participation after paying relevant fees, fees paid will not be refunded;
6.赞助、广告或参展产品和宣传资料不得侵犯他人知识产权，如发生侵权纠纷，自行承担全部法律责任；
6. Sponsorship, advertisement, or exhibits and promotional materials must not infringe on the intellectual property rights of others. In the event of infringement disputes, they shall bear all legal responsibilities;
[bookmark: _Hlk65079462]7.展会如遇天气、自然灾害、新冠疫情等不可抗拒因素或政府因素不能如期举办，主办方有权调整时间和地点，不承担其他责任;
7. In the event of weather, natural disasters, COVID-19 and other irresistible factors or government factors, if the exhibition can not be held as scheduled, the organizer has the right to adjust the time and place without assuming other responsibilities;
8.请邮件确认并提供贵公司LOGO矢量图、楣板内容、发票类型、发票信息、发票收件人、地址、电话.
8. Please email to confirm and provide your company's LOGO vector diagram, fascia board content, invoice type, invoice information, invoice recipient, address, and telephone number.

	我单位确认参展并遵守本协议书中关于付款及其他事项的规定，本协议自双方签字盖章之日起生效。
Our company confirms that we will participate in the exhibition and abide by the provisions on payment and other matters in this agreement. This agreement will take effect from the date of signing and sealing by both parties.
申请单位负责人签字：  
Signature of the responsible person of the applicant unit:
（加盖公章）
(Stamp)
日期：2021年   月    日
Date: MM / DD / 2021
	会务负责单位： 
Responsible unit of conference affairs:
成都汀兰会展有限公司
Chengdu Tinglan Meeting Co., Ltd
代表人：  
Representative:
盖章：
Stamp:
日期：2021年   月    日
Date: MM / DD / 2021


此表一式叁份，传真或复印扫描件均有效，经双方盖章签字确认后，具有同等法律效力。
This form is made in triplicate. Its fax or scanned copies are all valid, and they shall have the same legal effect after being sealed and signed by both parties.
